
WO.0002.6.2023 

 

P R O T O K Ó Ł  Nr  6/2023 

 

z posiedzenia sesji absolutoryjnej RADY GMINY DĘBICA 

odbytego w dniu 24 maja 2023r.  

w budynku Centrum Kultury i Bibliotek w Pustkowie-Osiedlu, 

Pustków-Osiedle 26 A, o godzinie 12:00. 

 

    

Zaproszenia na posiedzenie Rady Gminy Dębica zostały wysłane  do wszystkich radnych, 

Wójta Gminy – Stanisława Rokosza, Zastępcy Wójta – Jacka Drobota, Zastępcy Wójta – Marka 

Mikruta, Skarbnik Gminy – Marty Panek, Zastępcy Skarbnika / Dyrektora Wydziału 

Finansowego – Anetty Kazały, Sekretarz Gminy – Adrianny Miazgi, Dyrektorów Wydziałów 

Urzędu Gminy Dębica, Inspektora Ochrony Danych Osobowych – Joanny Kurgan, 

Komendanta Straży Gminnej – Pawła Filipka, Dyrektora CKiB – Marcina Ciszka, Dyrektora 

GOSiR oraz Radnego Powiatu Dębickiego – Krzysztofa Lipczyńskiego, Dyrektora GZEASiP 

– Zdzisława Siwuli, Dyrektora CUS – Piotra Mączki, Zastępcy Dyrektora CUS – Sylwii 

Koryckiej-Żymuły, Prezesa Zarządu PGO Sp. z o.o. – Witolda Stanocha, Prezesa Zarządu GZK 

Sp. z o.o. i Latoszyn Zdrój sp. z o. o. – Bogdana Wójcika, Starosty Powiatu Dębickiego – Piotra 

Chęćka, Posłów na Sejm RP: Jana Warzechy, Kazimierza Moskala, Krystyny Skowrońskiej, 

Senatora RP – Zdzisława Pupy, Radnych Powiatu Dębickiego: Andrzeja Reguły, Andrzeja 

Trzeciaka, Marka Jaskółki, Roberta Mazura, Aleksandra Reguły, sołtysów z terenu Gminy 

Dębica, radcy prawnego, przedstawicieli mediów. 

 

Lista obecności członków Sesji oraz zaproszonych gości stanowi załącznik do protokołu. 

 

W posiedzeniu Sesji uczestniczyli: 

……………………………………………… 

Wójt – Stanisław Rokosz, Zastępca Wójta – Jacek Drobot, Zastępca Wójta – Marek Mikrut, 

Skarbnik Gminy Dębica – Marta Panek, Zastępca Skarbnika Gminy/Dyrektor Wydziału 

Finansowego – Anetta Kazała, Komendant Straży Gminnej – Paweł Filipek, Dyrektor CUS – 

Piotr Mączka, Dyrektor GZEASiP – Zdzisław Siwula, Dyrektor CKiB – Marcin Ciszek, 

Dyrektor GOSiR oraz Radny Powiatu Dębickiego – Krzysztof Lipczyński, Prezes Zarządu 

GZK Sp. z o.o. i Latoszyn Zdrój sp. z o. o. – Bogdan Wójcik, Radny Powiatu Dębickiego – 

Marek Jaskółka, Dyrektor Publicznej Szkoły Podstawowej w Podgrodziu – Barbara 

Szczerbińska, sołtysi z terenu Gminy Dębica, Dyrektorzy Wydziałów Urzędu Gminy Dębica, 

pracownicy Urzędu Gminy Dębica przedstawiciele mediów. 

 

ZESTAWIENIE PODJĘTYCH UCHWAŁ: 

……………………………………………… 

 

1. Uchwała Nr LVI/586/2023 –  w sprawie udzielenia wotum zaufania dla Wójta Gminy 

Dębica. 

2. Uchwała Nr LVI/587/2023 – w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze 

sprawozdaniem z wykonania budżetu Gminy Dębica za 2022 r. 

3. Uchwała Nr LVI/588/2023 – w sprawie udzielenia absolutorium Wójtowi Gminy Dębica za 

rok 2022. 

4. Uchwała Nr LVI/589/2023 – w sprawie dokonania zmian w budżecie. 
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5. Uchwała Nr LVI/590/2023 – w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy dzierżawy 

w trybie bezprzetargowym nieruchomości stanowiącej 

własność Gminy Dębica (dot. części nieruchomości położonej 

w m. Latoszyn dz. nr 484). 

6. Uchwała Nr LVI/591/2023 – w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy najmu 

w trybie bezprzetargowym nieruchomości stanowiącej 

własność Gminy Dębica (dot. umowy najmu lokalu użytkowego 

na potrzeby apteki w budynku Ośrodka Zdrowia w Pustkowie). 

7. Uchwała Nr LVI/592/2023 – w sprawie przyjęcia Strategii Rozwoju Ponadlokalnego 

„Dorzecze Wisłoki” na lata 2022-2030. 

 

 

Posiedzenie Rady Gminy Dębica rozpoczął i prowadził Przewodniczący Rady Gminy 

Piotr Żybura. 

 

Przewodniczący poinformował, że na podstawie złożonych na liście obecności podpisów 

w posiedzeniu sesji uczestniczy 19 radnych, na stan 21 radnych, co stanowi wymaganą ilość 

radnych Rady Gminy do podejmowania prawomocnych uchwał oraz przeprowadzenia obrad, 

a następnie przedstawił porządek obrad Rady Gminy: 

 

2. Raport o stanie Gminy Dębica za 2022 r. 

3. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie udzielenia wotum zaufania dla Wójta Gminy 

Dębica. 

4. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz 

ze sprawozdaniem z wykonania budżetu Gminy Dębica za 2022 r. 

5. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie udzielenia absolutorium Wójtowi Gminy 

Dębica za rok 2022. 

6. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie dokonania zmian w budżecie. 

7. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy 

dzierżawy w trybie bezprzetargowym nieruchomości stanowiącej własność  Gminy 

Dębica. 

8. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy najmu 

w trybie bezprzetargowym nieruchomości stanowiącej własność Gminy Dębica. 

9. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przyjęcia Strategii Rozwoju Ponadlokalnego 

“Dorzecze Wisłoki” na lata 2022-2030. 

10. Ocena zasobów pomocy społecznej oraz Sprawozdanie z Działalności Centrum Usług 

Społecznych za 2022 r. i wnioski wynikające z rozeznania potrzeb i potencjałów 

wspólnoty samorządowej w zakresie usług społecznych. 

11. Sprawozdanie z realizacji Programu Współpracy z Organizacjami Pozarządowymi za rok 

2022.  

12. Sprawozdanie z realizacji Gminnego Programu Profilaktyki I Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii na lata 2022 – 2025 za 2022 rok. 

13. Informacja o realizacji wniosków z ostatniej sesji. 

14. Wolne wnioski i zapytania. 

15. Zamknięcie obrad sesji 

W dalszej części Przewodniczący poddał porządek obrad pod głosowanie, w wyniku 

którego został przyjęty stosunkiem głosów 19 „za”, 0 przeciwnych i 0 wstrzymujących się. 
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Ad.2.  

Raport o stanie Gminy Dębica za 2022 r. 

…………………………………………………………………………………………………... 

Raport o stanie Gminy Dębica za 2022 r. przedstawił Zastępca Wójta – Jacek Drobot. 

Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego i Infrastruktury Technicznej – Bolesław 

Pysz przedstawił opinię Komisji Stałych w sprawie Raportu o stanie gminy. 

 

Ad.3. 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie udzielenia wotum zaufania dla Wójta Gminy Dębica. 

………………………………………………………………………………………………..…. 

 

Projekt uchwały w sprawie udzielenia wotum zaufania dla Wójta Gminy Dębica 

przedstawił Przewodniczący obrad – Piotr Żybura. 

 

Zgodnie z art. 28aa ust. 1 i 2 ustawy z 08 marca 1990r. o samorządzie gminnym  

(tekst jednolity Dz. U. z 2023 r. poz. 40 ze zm.), Wójt co roku do dnia 31 maja przedstawia 

Radzie Gminy raport o stanie gminy, który obejmuje podsumowanie działalności Wójta w roku 

poprzednim, w szczególności realizację polityk, programów i strategii, uchwał Rady Gminy 

i budżetu obywatelskiego. 

Wójt Gminy Dębica przedstawił 10 maja 2023 r. Radzie Gminy Dębica raport  

o stanie gminy. Po przeprowadzeniu debaty w tym zakresie wraz z udziałem mieszkańców, 

Rada Gminy Dębica biorąc pod uwagę przebieg debaty oraz informacje uzyskane w jej toku 

udzieliła Wójtowi Gminy Dębica wotum zaufania. 

Mając na uwadze powyższe, podjęcie niniejszej uchwały jest w pełni uzasadnione. 

 

 Przewodniczący Rady Gminy poddał projekt uchwały pod głosowanie, w wyniku którego 

uchwała została przyjęta stosunkiem głosów 19 „za”, 0 „przeciw” i 0 wstrzymujących się – 

jako uchwała Nr LVI/586/2023, stanowiąca załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Ad.4. 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze 

sprawozdaniem z wykonania budżetu Gminy Dębica za 2022 r. 

………………………………………………………………………………………………..…. 

       

Projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze 

sprawozdaniem z wykonania budżetu Gminy Dębica za 2022 r. przedstawił Przewodniczący 

obrad – Piotr Żybura. 

 

Zgodnie z art. 270 ust. 4 ustawy z dnia 27 sierpnia 2009 r. o finansach publicznych (tekst 

jednolity Dz. U. z 2022 r. poz. 1634 ze zm.) organ stanowiący jednostki samorządu 

terytorialnego rozpatruje i zatwierdza sprawozdanie finansowe jednostki samorządu 

terytorialnego wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu w terminie do dnia 30 czerwca 

roku następującego po roku budżetowym. Rozpatrzeniu podlegała również informacja 

dodatkowa, będąca załącznikiem do sprawozdania finansowego za 2022 rok. 

 

Następnie głos zabrała Skarbnik Gminy Dębica – Marta Panek przedstawiając opinię 

Regionalnej Izby Obrachunkowej w Rzeszowie, która jest pozytywna.  

 



4 
 

Kolejno Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Bernadetta Ciszek zapoznała zebranych 

z opinią Komisji Rewizyjnej w sprawie sprawozdania finansowego Gminy Dębica za rok 2022 

oraz sprawozdania z wykonania budżetu Gminy Dębica za 2022 rok. 

 

W dalszej części Przewodnicząca Komisji Skarg, Wniosków i Petycji – Magdalena Lesiak 

przedstawiła opinię Komisji Stałych Rady Gminy Dębica. Opinia w załączeniu do protokołu.  

 

Przewodniczący Rady Gminy poddał projekt uchwały pod głosowanie, w wyniku którego 

uchwała została przyjęta stosunkiem głosów 18 „za”, 0 „przeciw” i 0 wstrzymujących się 

(radny Lech Żurek chwilowo opuścił zebranie i nie głosował) – jako uchwała Nr LVI/587/2023, 

stanowiąca załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Ad. 5 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie udzielenia absolutorium Wójtowi Gminy Dębica za 

rok 2022. 

…………………………………………………………………………………………………... 

 Projekt uchwały w sprawie udzielenia absolutorium Wójtowi Gminy Dębica przedstawił 

Przewodniczący obrad – Piotr Żybura. 

 

Zgodnie z art. 271 ust. 1 ustawy z dnia 27 sierpnia 2009r. o finansach publicznych (tekst 

jednolity Dz. U. z 2022 r. poz. 1634 ze zm.) - organ stanowiący jednostki samorządu 

terytorialnego nie później niż do dnia 30 czerwca roku następującego po roku budżetowym 

podejmuje uchwałę w sprawie absolutorium dla Wójta po zapoznaniu się z:  

1) sprawozdaniem z wykonania budżetu Gminy Dębica za rok 2022, 

2) sprawozdaniem finansowym, 

3) opinią Regionalnej Izby Obrachunkowej o sprawozdaniu Wójta z wykonania budżetu Gminy 

za rok 2022, 

4) informacją o stanie Mienia Komunalnego Gminy Dębica, 

5) stanowiskiem Komisji Rewizyjnej. 

 

Kolejno Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Dębica – Bernadetta Ciszek 

przedstawiła wniosek Komisji Rewizyjnej w sprawie udzielenia absolutorium Wójtowi Gminy 

Dębica za 2022 rok oraz opinię Regionalnej Izby Obrachunkowej w Rzeszowie do wniosku 

Komisji Rewizyjnej w sprawie absolutorium. 

 

Głos zabrał Przewodniczący Klubu Radnych „Nasza Gmina” Rady Gminy Dębica, 

wyrażając pozytywną opinię Klubu. Poinformował, że radni przeanalizowali raport o stanie 

Gminy Dębica i nie wnieśli żadnych uwag. 

 

Następnie głos zabrał Przewodniczący Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” Rady 

Gminy Dębica, wyrażając pozytywną opinię Klubu. Poinformował, że radni podjęli 

jednomyślną decyzję o głosowaniu za udzieleniem absolutorium Wójtowi Gminy Dębica. 

 

Kolejno Głos zabrał Radny Powiatu Dębickiego Marek Jaskółka zaznaczając, że 

współpraca Gminy i Starostwa układa się bardzo dobrze. Oznajmił, że Powiat zaangażował 

w Gminę Dębica 19,5 mln zł od 2019 r.. Następnie dodał, że istnieją finanse na drogę Brzeźnica 

– Ostrów a wykonawca podpisał już umowę i w przyszłym roku zostanie ona oddana do użytku. 

W najbliższym czasie zostanie uzgodniona droga Stasiówka – Nagawczyna. Podziękował za 

dotychczasową współpracę i wyraził nadzieję na jej kontynuację. 
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Przewodniczący Piotr Żybura podziękował Panu Wójtowi za działalność Centrum Kultury 

i Bibliotek oraz Gminnego Ośrodka Sportu i Rekreacji, pomimo kryzysu. Następnie złożył 

podziękowanie za kontynuację budowy Centrum Opiekuńczo – Mieszkalnego w Kochanówce. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy Janusz Gwóźdź podziękował Panu Wójtowi oraz Radzie 

Gminy w imieniu mieszkańców południowej części Gminy Dębica za prace wykonane na tych 

terenach. Następnie zwrócił się do radnego powiatowego o budowę chodnika w Braciejowej 

oraz Nagawczynie. 

 

Głos zabrał Radny Edward Niedbalec pytając o porozumienie w sprawie chodnika 

w Pustkowie, postępy w sprawie drogi od KAMENa przez Las oraz drogi od kościoła do 

cmentarza. 

 

Przewodniczący Rady Gminy poddał projekt uchwały w sprawie udzielenia absolutorium 

Wójtowi Gminy Dębica pod głosowanie  (19 głosów „za”, 0 przeciwnych i 0 wstrzymujących 

się), w wyniku którego uchwała została przyjęta jednogłośnie – jako uchwała 

Nr LVI/588/2023, stanowiąca załącznik do niniejszego protokołu.  

 

Następnie Przewodniczący Rady Gminy – Piotr Żybura złożył podziękowania Wójtowi 

Gminy Dębica – Stanisławowi Rokoszowi, Skarbnik Gminy – Marcie Panek. Głównej 

Księgowej Centrum Usług Społecznych Gminy Dębica – Grażynie Nowak oraz Głównemu 

Księgowemu Gminnego Zespołu Ekonomiczno-Administracyjnego Szkół i Przedszkoli 

w Dębicy – Pawłowi Kucharskiemu za ogrom pracy wkładany w realizację budżetu.   

 

Głos zabrał Wójt Stanisław Rokosz oznajmiając, że działania Gminy są wielobiegunowe. 

Infrastruktura techniczna znajduje się na optymalnym poziomie i obecnie należy ukierunkować 

działania na usługi społeczne, które zostały przedstawione. Złożył podziękowania Radzie 

Gminy oraz pracownikom. Wyraził swoje zadowolenie z przyjęcia wieloletniego programu 

rozbudowy sieci wodociągowo – kanalizacyjnej. Oznajmił, że możemy być dumni z tego, że 

wszystkie sołectwa posiadają kanalizację i wodociągi. Następnie przedstawił liczbę 

wykonanych usług wynikających z działalności uzdrowiska Latoszyn-Zdrój. Zauważył, że 

opłata za odpady kształtuje się na niskim poziomie w porównaniu z innymi gminami. Podobna 

sytuacja dotyczy Gminnego Zakładu Komunalnego. Podkreślił, iż zawsze jednak drogi 

pozostają najważniejsze. 

 Podziękował osobie odpowiedzialnej za finanse, Skarbnik Gminy – Marcie Panek, 

Głównej Księgowej Centrum Usług Społecznych Gminy Dębica – Grażynie Nowak oraz 

Głównemu Księgowemu Gminnego Zespołu Ekonomiczno–Administracyjnego Szkół 

i Przedszkoli w Dębicy – Pawłowi Kucharskiemu oraz Zastępcy Dyrektora Centrum Usług 

Społecznych – Sylwii Koryckiej-Żymuła za ogrom pracy wkładany w realizację budżetu. 

 

 

Ad 6. 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie dokonania zmian w budżecie. 

…………………………………………………………………………………………………... 

 

Projekt uchwały w sprawie dokonania zmian w budżecie przedstawiła Skarbnik Gminy – 

Marta Panek. 

 

Zmiany budżetu gminy Dębica na rok 2023 
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DOCHODY: 

1 017 513 zł – „Adaptacja (remont i przebudowa) pomieszczeń w istniejącym budynku 

przedszkola w Pustkowie-Osiedlu wraz z zakupem wyposażenia w celu utworzenia nowego 

oddziału żłobka” – dofinansowanie w ramach programu MALUCH +. 

 

WYDATKI w tym: 

Zwiększenia planowanych wydatków z tytułu nadwyżki z lat ubiegłych:                                                                                                            

 

TRANSPORT i ŁĄCZNOŚĆ 

Wniosek Wydziału Inwestycji: 

200 000 zł  - zabezpieczenie środków na zadaniu „Zakup usług remontowych”. W związku 

z zaistniałą potrzebą prowadzenia prac remontowych w zakresie drogownictwa na obszarze 

Gminy Dębica, zachodzi konieczność zwiększenia puli dotychczasowych środków 

finansowych wynikających ze wzrostu cen materiałów i wykonawstwa. 

 

GOSPODARKA MIESZKANIOWA 

Wniosek Wydziału Inwestycji: 

1) Wprowadzenie do budżetu zadania pn.: ,,Przebudowa budynku wielofunkcyjnego 

w Braciejowej” na opracowanie dokumentacji oraz wykonanie robót adaptacyjnych celem 

utworzenia dodatkowego oddziału przedszkolnego i zabezpieczenie środków finansowych 

w kwocie 270 000 zł (dz. 700; rozdz. 70095; §6050).  

Opracowanie dokumentacji i wykonanie robót jest konieczne ze względu na zgłaszane 

zapotrzebowanie na utworzenie dodatkowego oddziału przedszkolnego w budynku przedszkola 

w m. Braciejowa. 

2)  Wprowadzenie do budżetu zadania pn. „Rozbudowa budynku wielofunkcyjnego 

w Zawadzie” z przeznaczeniem na opracowanie dokumentacji i zabezpieczenie środków 

finansowych w kwocie 20 000 zł (dz. 700; rozdz. 70095 §6050). Opracowanie dokumentacji 

jest konieczne ze względu na zgłaszane zapotrzebowanie na utworzenie dodatkowego 

pomieszczenia garażowego przy budynku Centrum Kulturalno-Oświatowego w Zawadzie. 

3) Wprowadzenie środków do budżetu zadania z uwagi na planowaną przebudowę jednego 

pomieszczenia w budynku Ośrodka Zdrowia w Zawadzie na utworzenie gabinetu 

ginekologicznego w 15 000,00 zł  ( dział: 700, rozdział: 70095, §4270)  

 

       BEZPIECZEŃSTWO PUBLICZNE I OCHRONA PRZECIWPOŻAROWA 

Wniosek Wydziału Organizacyjnego: 

1) Zabezpieczenie dodatkowych środków finansowych z nadwyżki budżetowej  na dotację 

celową w kwocie 20 000 zł słownie: ( dwadzieścia tysięcy złotych)  na „Zakup lekkiego 

samochodu pożarniczego dla OSP Kozłów”. 

Uzasadnienie : w wyniku otwarcia oferty przetargowej po zabezpieczeniu już dodatkowych 

środków w wysokości 300 000 zł na zakup w/w samochodu dla jednostki OSP Kozłów wynikła 

potrzeba zabezpieczenia dodatkowej kwoty w wysokości 20 000 zł. 

Jednostka OSP Kozłów znajduje się w strategicznym miejscu w gminie Dębica. Lokalizacja jej 

wymaga stałej gotowości bojowej co wiążę się z posiadaniem  dobrego sprzętu pożarniczego. 

Jednostka OSP Kozłów otrzymała już dofinansowanie na w/w zakup 200 tys. zł. z Ministerstwa 

Spraw Wewnętrznych i Administracji w Warszawie. 

Całkowity koszt zakupu lekkiego samochodu pożarniczego dla OSP Kozłów będzie wynosił 

około 520 000 tys. zł. 

2) Zabezpieczenie dodatkowych środków finansowych z nadwyżki budżetowej w kwotach : 

- 400 000 zł słownie: (czterysta tysięcy złotych) na  rozdział 75412 § 4210 (zakup materiałów 

i wyposażenia). 
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- 35 000 zł słownie : ( trzydzieści pięć tysięcy złotych) na rozdział 75412 § 4270 (usługi 

remontowe) – Remont garażu w remizie jednostki OSP Pustynia. 

- 30 000 zł słownie : ( trzydzieści tysięcy złotych) na rozdział 75412 § 6050 (wydatki 

inwestycyjne jednostek budżetowych) – Zakup i montaż rolet przy samochodzie średnim 

ratowniczo-gaśniczym jednostki OSP Brzeźnica. 

Uzasadnienie : Środki finansowe przeznaczone zostaną na zakup paliwa oraz innych zakupów 

dla jednostek OSP z terenu gminy Dębica w związku z potrzebami zgłaszanymi na zebraniach 

sprawozdawczych. Remont garażu w remizie jednostki OSP Pustynia przyczyni się do poprawy 

estetyki pomieszczeń, w których przechowywany jest sprzęt i wóz strażacki, a tym samym 

poprawy jakości warunków pracy jednostki. Zakup rolet (żaluzji aluminiowych) do średniego 

samochodu ratowniczo-gaśniczego Renault Midlum dla Ochotniczej Straży Pożarnej 

w Brzeźnicy jest konieczny ze względu na widoczne ich zużycie, dochodzi nawet do sytuacji, 

że otwierają się same podczas jazdy samochodem co grozi zgubieniem sprzętu oraz 

doprowadzeniem do możliwego niebezpieczeństwa. Jednostka OSP Brzeźnica jest obecnie 

drugą w Gminie Dębica pod względem liczby wyjazdów do akcji ratowniczo-gaśniczych. 

Działa prężnie doszkalając się oraz rozwijając w swoim zakresie. Zakup nowych żaluzji 

podniósłby znaczenie komfort w szybszej i łatwiejszej obsłudze samochodu i wyciąganiu 

sprzętu przy akcjach ratowniczo-gaśniczych. 

 

ADMINISTRACJA  PUBLICZNA 

Wniosek Wydziału Organizacyjnego: 

W związku z uzyskaniem statusu uzdrowiska przez sołectwa Latoszyn i Podgrodzie na mocy 

decyzji Zarządu Stowarzyszenia Gmin Uzdrowiskowych RP z dniem 1 kwietnia 2023 zmienia 

się wysokość składki członkowskiej  z najniższej, która obowiązywała do momentu uzyskania  

przez gminę statusu Gminy Uzdrowiskowej do kwoty 12 183 zł z zaplanowanej na  ten rok 

kwoty 8 712 zł. Różnica wynosi 3 471 zł. 

OŚWIATA i WYCHOWANIE 

Wniosek Wydziału Inwestycji: 

1) Wprowadzenie do budżetu zadania pn. „Przebudowa instalacji c.o. i pomieszczeń 

w Zespole Szkół w Pustyni” z przeznaczeniem na opracowanie dokumentacji oraz wykonanie 

robót i zabezpieczenie środków finansowych w kwocie 265 000 zł (dz. 801; rozdz. 80101; 

§6050).  Opracowanie dokumentacji i wykonie robót wynika z powstałej awarii pieca c.o. celem 

przygotowania materiałów do ogłoszenia przetargu na przebudowę instalacji c.o. oraz 

przebudowę pomieszczenia kotłowni i pomieszczeń lekcyjnych w budynku Zespołu Szkół 

w Pustyni.  

2) Zwiększenie środków finansowych na zadaniu pn.: „Adaptacja części budynku 

B w ZSzOI  w Pustkowie-Osiedlu na oddział przedszkolny” o kwotę 250 000 zł na 

przeprowadzenie robót adaptacyjnych (dz. 801; rozdz. 80101; §6050). W zawiązku 

z otrzymanym dofinansowaniem w ramach Programu MALUCH + 2022-2029  dotyczącym 

adaptacji przedszkola w Pustkowie-Osiedlu na żłobek, następuje konieczność przeniesienia 

jednego oddziału przedszkola „zerówki” do budynku B. W ramach zwiększonych środków 

zostaną wykonane roboty adaptacyjne części budynku B na pomieszczenia dla oddziału 

przedszkolnego. 

Wniosek Zespołu Szkół w Podgrodziu: 

o wsparcie finansowe niezbędne do przeprowadzenia uroczystości związanej z nadaniem 

imienia i wykonaniem sztandaru. W obecnym roku zakończono procedury związane 

z wyborem kandydata na patrona szkoły. W wyniku głosowania na patrona wybrano Ignacego 

Łukasiewicza. W przygotowaniu jest również publikacja poświęcona historii tutejszej szkoły.  

Kwota dofinansowania 10.000 zł.  

OCHRONA ZDROWIA 
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Wniosek Wydziału Inwestycji: 

Wprowadzenie do budżetu zadania pn.: ,,Budowa budynku Domu Zdrojowego Latoszyn-Zdrój” 

z przeznaczeniem na opracowanie dokumentacji i zabezpieczenie środków finansowych                        

w kwocie 150 000 zł (dz. 851; rozdz. 85195; §6050).   

Opracowana dokumentacja pozwoli na ubieganie się o uzyskanie dofinansowania                       

ze środków zewnętrznych unijnych na potrzeby budowy budynku o funkcji usługowej w tym 

gastronomiczno-hotelowej. Budowa tego typu obiektu docelowo pozwoli na otrzymanie 

kontraktu z NFZ w trybie leczenia uzdrowiskowego. 

KULTURA I OCHRONA DZIEDZICTWA NARODOWEGO 

Wniosek Dyrektora CKIB: 

   o przyznanie dotacji podmiotowej na zakup nowości wydawniczych dla Bibliotek w ramach 

wniosku z Biblioteki Narodowej w kwocie 26 000,00 zł. 

 

RODZINA 

Wniosek Wydziału Inwestycji: 

Wprowadzenie do budżetu zadania pn. „Utworzenia oddziału żłobka w budynku przedszkola                         

w Pustkowie-Osiedlu w ramach Programu MALUCH + 2022-2029” i zabezpieczenie środków 

finansowych w kwocie: 1 017 513 zł  (dz. 855; rozdz. 85516; §6050) środki pochodzące                          

z otrzymanego dofinansowania w 100%.  

W zawiązku z otrzymanym dofinansowaniem w ramach Programu MALUCH + 2022-2029 

zachodzi konieczność adaptacji części przedszkola w Pustkowie-Osiedlu celem utworzenia 

oddziału żłobka dla 25 dzieci. 

 

Radni: Bernadetta Ciszek oraz Grzegorz Pietrzyk opuścili spotkanie. 

 

Przewodniczący Rady Gminy poddał projekt uchwały pod głosowanie, w wyniku którego 

uchwała została przyjęta stosunkiem głosów 17 „za”, 0 przeciwnych i 0 wstrzymujących się 

jako uchwała Nr LVI/589/2023 stanowiąca załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Ad 7. 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy dzierżawy 

w trybie bezprzetargowym nieruchomości stanowiącej własność  Gminy Dębica. 

...………………………………………………………………………………………………… 

 

Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy dzierżawy w trybie 

bezprzetargowym nieruchomości stanowiącej własność  Gminy Dębica przedstawił Dyrektor 

Wydziały Gospodarki Przestrzennej – Mariusz Bobulski. 

 

  Spółka Latoszyn Zdrój Sp. z o.o. z siedzibą w Latoszynie 139A zwróciła się z prośbą  

o dzierżawę części działki nr 484 położonej w Latoszynie w związku ze składanym wnioskiem 

o dofinansowanie przedsięwzięcia z Narodowego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki 

Wodnej z programu priorytetowego „Polska Geotermia Plus” dotyczącego rekonstrukcji 

odwiertu PILZNO-45K na rozpoznanie warunków hydrogeologicznych piętra mioceńskiego  

w celu pozyskania wód geotermalnych w miejscowości Latoszyn, gmina Dębica. Jednym  

z warunków złożenia wniosku jest posiadanie tytułu prawnego do nieruchomości dla której 

planowane jest przedsięwzięcie. 

W związku z powyższym, podjęcie przedmiotowej uchwały jest zasadne. 

 

Przewodniczący Rady Gminy poddał projekt uchwały pod głosowanie, w wyniku którego 

uchwała została przyjęta stosunkiem głosów 16 „za”, 0 przeciwnych i 0 wstrzymujących się 
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(radny Janusz Gwóźdź  nie głosował) jako uchwała Nr LVI/590/2022 stanowiąca załącznik do 

niniejszego protokołu. 

 

Ad 8.  

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy najmu w trybie 

bezprzetargowym nieruchomości stanowiącej własność Gminy Dębica. 

...………………………………………………………………………………………………… 

 

Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy najmu w trybie 

bezprzetargowym nieruchomości stanowiącej własność Gminy Dębica przedstawił Dyrektor 

Wydziały Gospodarki Przestrzennej – Mariusz Bobulski. 

 

Firma Arka PHU Zenon Malski, Apteka „Pod Ratuszem” Apteka im. Św. Ojca Pio 

wystąpiła z wnioskiem o najem lokalu użytkowego w budynku Ośrodka Zdrowia  

w Pustkowie - Osiedlu na czas co najmniej 10 lat. Lokal ten przeznaczony będzie na 

prowadzenie apteki.  Dłuższy termin wynajmu, najemca motywuje chęcią przeprowadzenia 

wewnętrznego remontu, wymianą reklamy, oświetlenia, przystosowaniem lokalu w taki sposób 

aby jak najbardziej zachęcał swoją prezencją do zakupów. Ponadto długoterminowy najem 

pozwoli na negocjowanie odpowiednio niskich cen leków, co przyniesie korzyści dla 

kupujących tam mieszkańców gminy. Wszelkie poniesione koszty na opisane wyżej czynności, 

mają uzasadnienie jedynie w przypadku najmu lokalu na okres co najmniej 10 lat. 

Biorąc pod uwagę powyższe, podjęcie niniejszej uchwały należy uznać za uzasadnione. 

 

Przewodniczący Rady Gminy poddał projekt uchwały pod głosowanie, w wyniku którego 

uchwała została przyjęta stosunkiem głosów 15 „za”, 0 przeciwnych i 0 wstrzymujących się 

(radny Janusz Gwóźdź oraz Roman Mazur nie głosowali) jako uchwała Nr LVI/591/2023 

stanowiąca załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Ad 9. 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przyjęcia Strategii Rozwoju Ponadlokalnego 

“Dorzecze Wisłoki” na lata 2022-2030. 

...………………………………………………………………………………………………… 

 

Projekt uchwały w sprawie przyjęcia Strategii Rozwoju Ponadlokalnego “Dorzecze 

Wisłoki” na lata 2022-2030 przedstawił Inspektor w Wydziale Inwestycji – Piotr Wysocki. 

 

W związku z Uchwałą NR XXXII/340/2021 RADY GMINY DĘBICA  w sprawie 

przystąpienia do opracowania Strategii Rozwoju Ponadlokalnego „Dorzecze Wisłoki” na lata 

2022-2030 (dalej Strategia) Gmina Dębica  wspólnie z: Gminą Biecz, Gminą Borowa, Gminą 

Brzostek, Gminą Brzyska, Gminą Chorkówka, Gminą Czarna, Gminą Czermin, Miasto Dębica, 

Gminą Dębowiec, Gminą Gawłuszowice, Gminą Jasło, Miasto Jasło, Gminą Jedlicze, Gminą 

Jodłowa, Gminą Kołaczyce, Gminą Krempna, Gminą Mielec, Miasto Mielec, Gminą Nowy 

Żmigród, Gminą Osiek Jasielski, Gminą Padew Narodowa, Gminą Pilzno, Gminą Przecław, 

Gminą Radomyśl Wielki, Gminą Sękowa, Gminą Skołyszyn, Gminą Szerzyny, Gminą 

Tarnowiec, Gminą Tuszów Narodowy, Gminą Wadowice Górne, Gminą Żyraków, Powiatem 

Dębickim, Powiatem Mieleckim oraz Powiatem Jasielskim opracowały projekt Strategii, który 

zostaje przedłożony akceptacji Rady Gminy Dębica.  

Projekt Strategii zawiera wszystkie wskazane w Ustawie  z dnia 8 marca 1990 r.  

o samorządzie gminnym (Dz.U. z 2020 poz. 713 z późn. zm.) elementy. Ponadto Projekt 

Strategii został poddany  procesowi  konsultacji zgodnie z postanowieniami wskazanymi w art. 
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6 ust. 3 Ustawy z dnia 6 grudnia 2006 r. o zasadach prowadzenia polityki rozwoju (Dz. U. 

z 2023 r. poz. 225 i 412).  

Dodatkowo projekt Strategii uzyskał pozytywne opinie Zarządu Województwa 

Małopolskiego oraz Województwa Podkarpackiego w zakresie sposobu uwzględnienia ustaleń 

i rekomendacji w zakresie kształtowania i prowadzenia polityki przestrzennej w województwie 

określonych w strategii rozwoju województwa.  

Zgodnie z art. 46 ustawy z dnia 3 października 2008 r. o udostępnianiu informacji 

o środowisku i jego ochronie, udziale społeczeństwa w ochronie środowiska oraz o ocenach 

oddziaływania na środowisko (Dz. U. z 2021 r. poz. 2373 z późn. zm.) projekt Strategii został 

również poddany procedurze  strategicznej oceny oddziaływania na środowisko (dalej 

procedura SOOŚ).  W wyniku procedury SOOŚ  Podkarpacki Państwowy Wojewódzki 

Inspektor Sanitarny pismem z dnia 09.12.2022 r. pozytywnie zaopiniował projekt Strategii,  

a w dniu 13.04.2023 r. Dyrektor Regionalnej Dyrekcji Ochrony Środowiska w Rzeszowie 

poinformował pisemnie o pozytywnej decyzji w przedmiotowej sprawie.  

Zatwierdzona Strategia pełnić będzie ważny instrument koordynacji rozwoju jednostek 

samorządu terytorialnego tworzących „Dorzecze Wisłoki” oraz umożliwi występowanie 

o zawarcie porozumienia terytorialnego z Rządem RP oraz wzmocni możliwości aplikowania 

o środki pochodzące z budżetu Unii Europejskiej.  W treści strategii wyznaczono do realizacji 

4 cele strategiczne, które mają się przyczynić do osiągnięcia wizji rozwoju określonej jako 

„Dorzecze Wisłoki” Zrównoważona Transformacja W Kierunku Zielonego Ładu. Potrzeby 

finansowe związane z wdrażaniem Strategii oszacowano na kwotę 7 428 251 tys. zł.  System 

realizacji Strategii uwzględnia Rady Gmin i Powiatów, Radę Strategii, Koordynatora Strategii 

oraz interesariuszy Strategii (podmioty zainteresowane udziałem w realizacji Strategii).  

Mając na uwadze powyższe należy uznać, że Strategia Rozwoju Ponadlokalnego 

„Dorzecze Wisłoki” na lata 2022-2030 spełnia wszystkie wymogi formalne do podjęcia decyzji 

w sprawie jej zatwierdzenia i  będzie obowiązywać od dnia jej przyjęcia przez ostatnią radę 

gminy lub powiatu, które tworzą obszar  „Dorzecza Wisłoki”. 

 

Przewodniczący Rady Gminy poddał projekt uchwały pod głosowanie, w wyniku którego 

uchwała została przyjęta stosunkiem głosów 16 „za”, 0 przeciwnych i 0 wstrzymujących (radny 

Janusz Gwóźdź nie głosował) jako uchwała Nr LVI/592/2023 stanowiąca załącznik do 

niniejszego protokołu. 

 

Ad 10. 

Ocena zasobów pomocy społecznej oraz Sprawozdanie z Działalności Centrum Usług 

Społecznych za 2022 r. i wnioski wynikające z rozeznania potrzeb i potencjałów wspólnoty 

samorządowej w zakresie usług społecznych. 

...………………………………………………………………………………………………… 

Ocenę zasobów pomocy społecznej oraz Sprawozdanie z Działalności Centrum Usług 

Społecznych za 2022 r. i wnioski wynikające z rozeznania potrzeb i potencjałów wspólnoty 

samorządowej w zakresie usług społecznych przedstawiła Zastępca Dyrektora CUS – Sylwia 

Korycka-Żymuła 

 

Ad. 11. 

Sprawozdanie z realizacji Programu Współpracy z Organizacjami Pozarządowymi za rok 2022. 

…………………………………………………………………………………………………... 

Sprawozdanie z realizacji Programu Współpracy z Organizacjami Pozarządowymi za rok 

2022 przedstawił Główny Specjalista w Wydziale Organizacyjnym – Patrycja Krupka. 
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Ad. 12. 

Sprawozdanie z realizacji Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii na lata 2022 – 2025 za 2022 rok. 

…………………………………………………………………………………………………... 

Sprawozdanie z realizacji Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii na lata 2022 – 2025 za 2022 rok 

przedstawiła Podinspektor w Wydziale Organizacyjnym – Dorota Darłak.  

 

Ad. 13. 

Informacja o realizacji wniosków z ostatniej sesji. 

…………………………………………………………………………………………………... 

 

Przewodniczący oznajmił, że radni otrzymali informację o realizacji wniosków. 

 

Ad 14. 

Wolne wnioski i zapytania. 

…………………………………………………………………………………………………... 

Głos zabrała Dyrektor Publicznej Szkoły Podstawowej w Podgrodziu Barbara 

Szczerbińska zapraszając radnych na uroczystość nadania imienia szkole, która odbędzie się 

w dniu 3 czerwca. Następnie wręczyła radnym zaproszenia. 

 

Radny Wiesław Plezia złożył wniosek o uruchomienie dodatkowej linii autobusowej 

przez część Pustkowa Krownice. Następnie poprosił aby tereny działki przekazanej na rzecz 

PGO w Paszczynie były wykorzystywane rolniczo przez obecnych dzierżawców i nie 

dopuszczono do wywozu odpadów komunalnych. 

Radny Józef Marek podziękował Panu Wójtowi za wniosek złożony na żłobek 

z programu „Maluch” oraz dodatkowe środki na dofinansowanie tego programu w Pustkowie 

Osiedlu. 

 

Radny Tomasz Bukowski poprosił o wymianę wiaty przystankowej przy Ośrodku 

Zdrowia w Zawadzie. 

 

Głos zabrał radny Lech Żurek: „Panie Przewodniczący, Panowie Wójtowie, Wysoka 

Rado, ja mam pytanie do Pana Radnego Powiatowego, Pana Jaskółki. Panie Marku, pytanie 

takie jest, od 19 do 21 roku, 22 przepraszam – 19 mln. Nie, podzielcie to na każdy rok 

i powiedzcie  w każdym roku ile było dane i komu, co, gdzie, jak. Nie jest to podane, mnie to nie 

zadawala i jestem niezadowolony z Pańskiej wypowiedzi na ten temat. Będziemy wiedzieć gdzie 

te pieniądze poszły, komu, jak, żebyśmy wiedzieli dokładnie. Natomiast droga Brzeźnica – 

Ostrów jest to 6 mln. 2 mln Powiat, 2 mln Gmina. To trochę za dużo na gminę, żebyśmy dawali 

pieniądze. Wy ciężko, słabo dokładacie do tej drogi. Tu trzeba się zastanowić. Następna rzecz, 

jest napisane tak ładnie jak jadę ul. Krakowską w kierunku Latoszyna po lewej stronie, Szpital 

Powiatowy w Dębicy. Ładna nazwa, ładny napis. Pytam się do kogo to należy ten szpital, że 

tyle jest opinii i tyle jest wpisów i na Facebooku: „Jak chcesz szybko umrzeć, to tylko w Dębicy. 

Czy wam jako radnym powiatowym nie wstyd za ten napis, wypisywanie po Facebookach, 

gazetach. Do was należy ten szpital, Panowie i wyście są radni i wy jesteście odpowiedzialni 

za to, że jest sytuacja jaka jest. 35 mln zadłużenia, 15 mln tam przypuszczalnie to już jest 50 

i jest napisane, że 70 osób zostanie zwolnionych dla ratowania sytuacji finansowej w szpitalu 

w Dębicy. To jest wprost nie do uwierzenia co wy piszecie, co wy robicie, co jest z wami jako 

radnymi. To do Pana nie tylko jednego, do wszystkich radnych mam pretensje i do Pana 
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Starosty. Panie Wójcie Rokosz, chcę Panu podziękować i byliśmy pierwszy raz: Pan, ja i Pan 

Wójt Jacek na Kochanówce, przy propozycjach budowy Domu Dziennego Pobytu. Chcę tu 

z tego miejsca dziś już podziękować za to co my tam ustalili wtedy i Pan zrealizował to 

marzenie. Morze być i moje, i kogoś innego, niech będzie kogo chce, ale jest i dziękuję bardzo 

jeszcze raz. Dziękuję”. 

 

Radny Powiatu Dębickiego Marek Jaskółka oznajmił, że cieszy się, że Dębica posiada 

taki szpital. Opinie wypowiedziane przez radnego Lecha Żurka są wielką szkodą dla nas 

wszystkich. Oznajmił, że szpital nie zwalnia pracowników. Z pracy odchodzą osoby, którym 

kończy się umowa. Dyrekcja Szpitala Powiatowego płaci wynagrodzenie ustawowe, w związku 

z czym posiadamy pracowników, którzy przenieśli się do nas z innych placówek. Jest to jeden 

z najlepszych szpitali i wszystkie oddziały funkcjonują. Posiada on problemy finansowe, 

jednak powstają one na skutek ryczałtu ustalonego dla danej jednostki w związku z czym budżet 

kończy się w październiku lub listopadzie. Istnieją tak zwane nadwykonania, które są bardzo 

trudne do wyegzekwowania. Szpital jest zadłużony w ZUS-ie, który mysi zapłacić oraz spłatę 

dostawy towarów. Informacja o 19 mln, które zostały zainwestowane w infrastrukturę 

w Gminie Dębica zostanie przekazana radnemu na piśmie. 

 

Głos zabrał radny Janusz Gwóźdź oznajmiając, że na własnym przykładzie przekonał się 

co dzieje się w szpitalu w Dębicy. Na SOR czeka się kilka godzin na przyjęcie przez lekarza. 

Gmina przekazuje dotacje na Szpital Powiatowy w Dębicy. Trzeba działać w tej sprawie aby 

w szpitalu działo się lepiej. 

 

Radny Lech Żurek: „Panie Marku, ja tego sobie nie wyciągnąłem z palca co mówiłem, 

nie wyciągnąłem sobie z palca tego. Ja to wyczytałem i w internecie i z gazety „Obserwator”. 

Z zawałem wysyłali z domu, kto to napisał, Żurek napisał w „Obserwatorze” czy napisał 

redaktor? I to z tego wszystkiego co mówię, czy mówiłem. To co mówiłem tutaj, to dlatego, że 

sam sobie to zrobiłem? Nie, ludzie mi to donieśli. Mogę nazwiskami ludzi powiedzieć. Chwalą 

pielęgniarki, chwalą lekarzy. Brak jest pieniędzy panowie  ale niech się Pan nie obraża. Jeżeli 

zostały zabiegi wykonane i Narodowy Fundusz Zdrowia nie zapłacił to czyja wina jest, Żurka? 

Nie jest Pana, nas wszystkich jest wina, że my zezwalamy na taki twór jak NFZ, który bierze 

pieniądze. Sprzątaczka bierze tam do 6 tys. zł. Od 4 300 zł do 6 000 zł sprzątaczka 

a pielęgniarka i lekarz ile biorą. To jest wprost nie do uwierzenia, i niech Pan tam dzisiaj broni 

to co ja mówię. Ja nie mówię na lekarzy, na nikogo nie mówię, tylko mówię na system jaki wy 

utrzymujecie i to nie jest dobre, to jest złe. Dziękuję bardzo.” 

 

Radny Powiatu Dębickiego Marek Jaskółka oznajmił, że miał okazję przebywać na SOR 

od godz. 8:00 do godz. 21:00. Pierwszeństwo przyjęć posiadają osoby przyjeżdżające karetką. 

W sprawie NFZ pisane są petycje. 

 

Wójt Stanisław Rokosz oznajmił, że od 1 czerwca zostanie uruchomiona linia 

autobusowa jednak będzie ona zaleć od tego ile osób będzie z niej korzystać. Szczególnie mamy 

tutaj na uwadze młodzież dojeżdżającą do szkół średnich. W tej części Pustkowa Krownic nie 

mają takiego kursu. Następnie nawiązał do działek przekazanych dla PGO zaznaczając, że nie 

będą tam składowane żadne odpady. Jeśli byśmy nie podwyższyli kapitału, wówczas musiałaby 

wzrosnąć opłata za odbiór odpadów od mieszkańców. Nawiązał do wniosku radnego Tomasza 

Bukowskiego zaznaczając, że takich przystanków jest wiele i należy przyjąć program ich 

wymiany. Dodał, że na szpital przeznaczyliśmy 70 tys. zł. Ostatnio wymieniano Gminy, które 

dotują szpital a wśród nich nie znalazła się Gmina Dębica. Jeśli chodzi o dyrektora szpitala, jest 
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on bardzo zaangażowany w działalność i pomaga wielu ludziom. Należałoby dążyć do tego aby 

na oddziale był doktor wysokiej klasy. 

 

Radny Janusz Gwóźdź zapytał dlaczego wcześniejszy dyrektor szpitala został zwolniony 

ze stanowiska w Dębicy. Trafił on do Nowego Sącza i uruchomił tam blok chirurgiczny. 

 

Głos zabrała sołtys Maria Mączka zwracając uwagę na problem z budową chodnika 

w Pustkowie. Poprosiła o wpisanie dróg powiatowych w Pustkowie do projektu budowy 

chodnika ze środków unijnych od drogi w Męciszowie do drogi Kochanówka na granicy 

z Ostrowem oraz druga droga przez centrum wsi do Woli Ocieckiej. 

 

Sołtys Zdzisław Chmiel zapytał o drogę na ul. Świętosława obok parku maszynowego 

w Dębicy, gdzie brakuje 1 km chodnika. Poprosił o jego wybudowanie. 

 

Radny Powiatu Dębickiego Marek Jaskółka oznajmił, że stara się od kilku lat 

o wybudowanie tej części chodnika. Oznajmił, że monituje sprawę i będzie dążył do powstania 

tego odcinka. 

 

Na zakończenie radny Janusz Gwóźdź złożył gratulacje dla Pustkowa za wygrany 

konkurs na plac zabaw. 

 

Ad. 15. 

Zamknięcie obrad sesji.  

…………………………………………………………………………………………..………. 

 

Dziękując wszystkim za udział Przewodniczący Rady Gminy zamknął obrady sesji Rady 

Gminy Dębica o godz.  

 

 

 

PRZEWODNICZĄCY 

RADY GMINY DĘBICA 

 

PIOTR ŻYBURA 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 
Sporządził: 

M. Drogoń 
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Rada Gminy Dębica 
Radni Sesja 

Raport z głosowań  

LVI Sesja w dniu 24 maja 2023  

Przeprowadzone głosowania 

1. Głosowanie w sprawie Sprawdzenie obecności - czas głosowania: 24 maja 
2023, godz. 12:06, wyniki: OBECNY: 19, NIEOBECNY: 2 

Wyniki imienne: Tomasz Bukowski (OBECNY), Bernadetta Ciszek (OBECNY), Dariusz Dobrowolski 
(OBECNY), Tomasz Domaradzki (NIEOBECNY), Janusz Gwóźdź (OBECNY), Jan Halwa (OBECNY), 
Magdalena Lesiak (OBECNY), Józef Marek (OBECNY), Roman Mazur (OBECNY), Edward Niedbalec 
(OBECNY), Stanisław Nylec (OBECNY), Grzegorz Pietrzyk (OBECNY), Wiesław Plezia (OBECNY), 
Bolesław Pysz (OBECNY), Ewelina Rau-Tuchowska (OBECNY), Grzegorz Świder (OBECNY), Adam 
Świętoń (OBECNY), Klaudia Tomasik (OBECNY), Agata Wiater (NIEOBECNY), Lech Żurek (OBECNY), 
Piotr Żybura (OBECNY) 

2. Głosowanie w sprawie Otwarcie posiedzenia oraz przyjęcie porządku 
obrad. - czas głosowania: 24 maja 2023, godz. 12:08, wyniki: ZA: 19, 
PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: Tomasz Bukowski (ZA), Bernadetta Ciszek (ZA), Dariusz Dobrowolski (ZA), Tomasz 
Domaradzki (NIEOBECNI), Janusz Gwóźdź (ZA), Jan Halwa (ZA), Magdalena Lesiak (ZA), Józef Marek 
(ZA), Roman Mazur (ZA), Edward Niedbalec (ZA), Stanisław Nylec (ZA), Grzegorz Pietrzyk (ZA), 
Wiesław Plezia (ZA), Bolesław Pysz (ZA), Ewelina Rau-Tuchowska (ZA), Grzegorz Świder (ZA), Adam 
Świętoń (ZA), Klaudia Tomasik (ZA), Agata Wiater (NIEOBECNI), Lech Żurek (ZA), Piotr Żybura (ZA) 

3. Głosowanie w sprawie Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie 
udzielenia wotum zaufania dla Wójta Gminy Debica. - czas głosowania: 24 
maja 2023, godz. 12:26, wyniki: ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, 
BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: Tomasz Bukowski (ZA), Bernadetta Ciszek (ZA), Dariusz Dobrowolski (ZA), Tomasz 
Domaradzki (NIEOBECNI), Janusz Gwóźdź (ZA), Jan Halwa (ZA), Magdalena Lesiak (ZA), Józef Marek 
(ZA), Roman Mazur (ZA), Edward Niedbalec (ZA), Stanisław Nylec (ZA), Grzegorz Pietrzyk (ZA), 
Wiesław Plezia (ZA), Bolesław Pysz (ZA), Ewelina Rau-Tuchowska (ZA), Grzegorz Świder (ZA), Adam 
Świętoń (ZA), Klaudia Tomasik (ZA), Agata Wiater (NIEOBECNI), Lech Żurek (ZA), Piotr Żybura (ZA) 

4. Głosowanie w sprawie Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie 
zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem z 
wykonania budżetu Gminy Dębica za 2022 r. - czas głosowania: 24 maja 
2023, godz. 12:39, wyniki: ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, 
BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: Tomasz Bukowski (ZA), Bernadetta Ciszek (ZA), Dariusz Dobrowolski (ZA), Tomasz 
Domaradzki (NIEOBECNI), Janusz Gwóźdź (ZA), Jan Halwa (ZA), Magdalena Lesiak (ZA), Józef Marek 
(ZA), Roman Mazur (ZA), Edward Niedbalec (ZA), Stanisław Nylec (ZA), Grzegorz Pietrzyk (ZA), 
Wiesław Plezia (ZA), Bolesław Pysz (ZA), Ewelina Rau-Tuchowska (ZA), Grzegorz Świder (ZA), Adam 
Świętoń (ZA), Klaudia Tomasik (ZA), Agata Wiater (NIEOBECNI), Lech Żurek (BRAK GŁOSU), Piotr 
Żybura (ZA) 
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5. Głosowanie w sprawie Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie 
udzielenia absolutorium Wójtowi Gminy Dębica za rok 2022. - czas 
głosowania: 24 maja 2023, godz. 13:03, wyniki: ZA: 19, PRZECIW: 0, 
WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: Tomasz Bukowski (ZA), Bernadetta Ciszek (ZA), Dariusz Dobrowolski (ZA), Tomasz 
Domaradzki (NIEOBECNI), Janusz Gwóźdź (ZA), Jan Halwa (ZA), Magdalena Lesiak (ZA), Józef Marek 
(ZA), Roman Mazur (ZA), Edward Niedbalec (ZA), Stanisław Nylec (ZA), Grzegorz Pietrzyk (ZA), 
Wiesław Plezia (ZA), Bolesław Pysz (ZA), Ewelina Rau-Tuchowska (ZA), Grzegorz Świder (ZA), Adam 
Świętoń (ZA), Klaudia Tomasik (ZA), Agata Wiater (NIEOBECNI), Lech Żurek (ZA), Piotr Żybura (ZA) 

6. Głosowanie w sprawie Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie 
dokonania zmian w budżecie. - czas głosowania: 24 maja 2023, godz. 
13:28, wyniki: ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, 
NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: Tomasz Bukowski (ZA), Bernadetta Ciszek (BRAK GŁOSU), Dariusz Dobrowolski (ZA), 
Tomasz Domaradzki (NIEOBECNI), Janusz Gwóźdź (ZA), Jan Halwa (ZA), Magdalena Lesiak (ZA), 
Józef Marek (ZA), Roman Mazur (ZA), Edward Niedbalec (ZA), Stanisław Nylec (ZA), Grzegorz Pietrzyk 
(BRAK GŁOSU), Wiesław Plezia (ZA), Bolesław Pysz (ZA), Ewelina Rau-Tuchowska (ZA), Grzegorz 
Świder (ZA), Adam Świętoń (ZA), Klaudia Tomasik (ZA), Agata Wiater (NIEOBECNI), Lech Żurek (ZA), 
Piotr Żybura (ZA) 

7. Głosowanie w sprawie Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie 
wyrażenia zgody na zawarcie umowy dzierżawy w trybie 
bezprzetargowym nieruchomości stanowiącej własność Gminy Dębica. - 
czas głosowania: 24 maja 2023, godz. 13:29, wyniki: ZA: 16, PRZECIW: 0, 
WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 3, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: Tomasz Bukowski (ZA), Bernadetta Ciszek (BRAK GŁOSU), Dariusz Dobrowolski (ZA), 
Tomasz Domaradzki (NIEOBECNI), Janusz Gwóźdź (BRAK GŁOSU), Jan Halwa (ZA), Magdalena 
Lesiak (ZA), Józef Marek (ZA), Roman Mazur (ZA), Edward Niedbalec (ZA), Stanisław Nylec (ZA), 
Grzegorz Pietrzyk (BRAK GŁOSU), Wiesław Plezia (ZA), Bolesław Pysz (ZA), Ewelina Rau-Tuchowska 
(ZA), Grzegorz Świder (ZA), Adam Świętoń (ZA), Klaudia Tomasik (ZA), Agata Wiater (NIEOBECNI), 
Lech Żurek (ZA), Piotr Żybura (ZA) 

8. Głosowanie w sprawie Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie 
wyrażenia zgody na zawarcie umowy najmu w trybie bezprzetargowym 
nieruchomości stanowiącej własność Gminy Dębica. - czas głosowania: 
24 maja 2023, godz. 13:30, wyniki: ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 
0, BRAK GŁOSU: 4, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: Tomasz Bukowski (ZA), Bernadetta Ciszek (BRAK GŁOSU), Dariusz Dobrowolski (ZA), 
Tomasz Domaradzki (NIEOBECNI), Janusz Gwóźdź (BRAK GŁOSU), Jan Halwa (ZA), Magdalena 
Lesiak (ZA), Józef Marek (ZA), Roman Mazur (BRAK GŁOSU), Edward Niedbalec (ZA), Stanisław Nylec 
(ZA), Grzegorz Pietrzyk (BRAK GŁOSU), Wiesław Plezia (ZA), Bolesław Pysz (ZA), Ewelina Rau-
Tuchowska (ZA), Grzegorz Świder (ZA), Adam Świętoń (ZA), Klaudia Tomasik (ZA), Agata Wiater 
(NIEOBECNI), Lech Żurek (ZA), Piotr Żybura (ZA) 

9. Głosowanie w sprawie Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przyjęcia 
Strategii Rozwoju Ponadlokalnego "Dorzecze Wisłoki" na lata 2022-2030. 
- czas głosowania: 24 maja 2023, godz. 13:30, wyniki: ZA: 16, PRZECIW: 0, 
WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 3, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: Tomasz Bukowski (ZA), Bernadetta Ciszek (BRAK GŁOSU), Dariusz Dobrowolski (ZA), 
Tomasz Domaradzki (NIEOBECNI), Janusz Gwóźdź (BRAK GŁOSU), Jan Halwa (ZA), Magdalena 
Lesiak (ZA), Józef Marek (ZA), Roman Mazur (ZA), Edward Niedbalec (ZA), Stanisław Nylec (ZA), 
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Grzegorz Pietrzyk (BRAK GŁOSU), Wiesław Plezia (ZA), Bolesław Pysz (ZA), Ewelina Rau-Tuchowska 
(ZA), Grzegorz Świder (ZA), Adam Świętoń (ZA), Klaudia Tomasik (ZA), Agata Wiater (NIEOBECNI), 
Lech Żurek (ZA), Piotr Żybura (ZA) 

Uczestnictwo w głosowaniach 

1. Bukowski Tomasz: 9/9 

2. Ciszek Bernadetta : 5/9 

3. Dobrowolski Dariusz: 9/9 

4. Gwóźdź Janusz: 6/9 

5. Halwa Jan: 9/9 

6. Lesiak Magdalena : 9/9 

7. Marek Józef : 9/9 

8. Mazur Roman: 8/9 

9. Niedbalec Edward : 9/9 

10. Nylec Stanisław: 9/9 

11. Pietrzyk Grzegorz: 5/9 

12. Plezia Wiesław : 9/9 

13. Pysz Bolesław: 9/9 

14. Rau-Tuchowska Ewelina: 9/9 

15. Świder Grzegorz: 9/9 

16. Świętoń Adam : 9/9 

17. Tomasik Klaudia: 9/9 

18. Żurek Lech: 8/9 

19. Żybura Piotr: 9/9 

 
Przygotował(a): Administrator Systemu 

 

Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl 

 


